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Helye: Polgármesteri Hivatal Bp., XV., Bocskai út 1-3.  

            C. épület Díszterem  

            

Meghívott 20 fő képviselő: (Báder György, Bárdosi György, dr. Balázs Zoltán, dr. Balogh 

András, Báthory Erzsi, Bencsics Lászlóné, Bitvai Nándor, Donga Árpádné, Dárdai Árpádné, 

Gyurcsánszky János, Gyurkovics Miklós, Király Csaba, László Tamás, Major Sándor, 

Németh Angéla, dr. Novák Ágnes, dr. Pintér Gábor, Szilvágyi László, Tóth Imre, Vizér 

Klára) 

 

Jelen van: 5 fő (Donga Árpádné, Báthory Erzsi, Dárdai Árpádné, Szabó Anna, Szilvágyi 

László) 

 

Meghívottak:  

 

Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, Vargáné dr. Kalán Ilona aljegyző, a Jegyzői Kabinet 

vezetője, dr. Sárosi Magdolna a Polgármesteri Kabinet vezetője, dr. Trinn Miklós a Jogi és 

Szervezési Osztály vezetője, Nábrádi Pálné a Humánpolitikai Osztály vezetője, Németh Tibor 

a Főépítészi, Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály vezetője, Sipos Gábor főépítész, 

Jávori Péter a Városüzemeltetési Osztály vezetője, Ludvig Éva a Belső Ellenőrzési Osztály 

vezetője, Deák Zsolt az Építésügyi Osztály vezetője, Gál Györgyi az Igazgatási és 

Ügyfélszolgálati Osztály vezetője, Reiszné Naszádi Magdolna az Intézményfelügyeleti és 

Humán Főosztály vezetője, Herczeg István a Köznevelési, Közművelődési és Sport Osztály 

vezetője, dr. Zsidei Kinga a Szociális és Egészségügyi Osztály vezetője, Aradi Gizella a 

Közgazdasági Főosztály vezetője, dr. Turcsányi Miklós az Adóügyi Osztály vezetője, 

Böröczfy Ferenc a Gazdálkodási Osztály vezetője. 

 

Meghívottként jelen van:      
     Dr. Turcsányi Miklós az Adóügyi Osztály vezetője   

Reiszné Naszádi Magdolna az Intézményfelügyeleti és Humán   

Főosztály vezetője   

G. Nagy Brigitta szociális és egészségügyi referens  

   Dr. Mucsina Tamás polgármesteri referens   

   Gráczer Irma az Egyesített Szociális Intézmények vezetője  

    Kocsis Lászlóné az Egyesített Bölcsődék vezetője  

     Dr. Ódor József a RÁTE képviseletében  
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További meghívottak:  

 

Dr. Sólyom Olimpia a XV. kerületi Önkormányzat Egészségügyi Intézményének főigazgató 

főorvosa, Gráczer Irma az Egyesített Szociális Intézmény igazgatója, Dr. Kovács Imre a 

Gazdasági Működtetési Központ főigazgatója, Soha Péter a Gazdasági Működtetési Központ 

gazdasági igazgatója, Bene Attila a Gazdasági Működtetési Központ műszaki igazgatója, 

Bárkai Katalin a Gazdasági Működtetési Központ szervezési igazgatója, Szaniszló Attila a 

CSAPI-15 Vásárcsarnok és Piacfenntartó Kft vezetője, Juhász Márton a Palota-15 

Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási Közhasznú Nonprofit Kft vezetője, Dr. Kiss Gyula a 

Palota Holding Ingatlan-és Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója, Demeter János a RÉPSZOLG 

Környezetgazdálkodási és Foglalkoztatási Nonprofit Közhasznú Kft vezetője, Oláh Béla a 

RUP-15 Kft ügyvezető igazgatója, Galambos Ferenc XV. kerületi Rendőrkapitány, Csonka 

László a Globomax Zrt. kapcsolattartója. 

 

Jelen vannak: ---- 

 

Többcélú Intézmények: 

Ábri László a Dózsa György Gimnázium igazgatója, Rozsáli Oszkár a Kontyfa Középiskola 

és Általános Iskola igazgatója, Bäckné Kremm Andrea a László Gyula Gimnázium és 

Általános Iskola igazgatója, Zádoryné Leiner Erika a Száraznád Nevelési-Oktatási Központ 

igazgatója. 

Általános Iskolák: 

Varga László a Czabán Általános Iskola igazgatója, Csörgő Mária a Hartyán Általános Iskola 

igazgatója, Kovács Tibor a Károly Róbert Általános Iskola igazgatója, Selényiné Stier Márta 

a Kolozsvár Általános Iskola igazgatója, Rónáné Helle Mária a Neptun Általános Iskola 

igazgatója, Frák Erika a Pestújhelyi Általános Iskola igazgatója, Bikfalvi Borbála a 

Rákospalotai Kossuth Lajos Általános Iskola igazgatója, Gressó Tiborné a Szent Korona 

Általános Iskola vezetője. 

Óvodák: 

Kissné Zachar Piroska az Ákombákom Óvoda vezetője, Balogh Ildikó a Hartyán-Árendás 

Összevont Óvoda vezetője, Veress Szilvia a Micimackó Óvoda vezetője, Hajas Lászlóné a 

Molnár Viktor Óvoda vezetője, Turóczyné Ungvári Edit a Mosolykert Óvoda vezetője, 

Hovanyecz Katalin a Mozdonyvezető Óvoda vezetője, Nagyné Pácza Erika a Napsugár 

Összevont Óvoda vezetője, Neboda Katalin a Palotai Vadvirág Óvoda vezetője, Csörgőné 

Bánhalmi Éva a Pestújhelyi Óvoda vezetője, Végváriné Kékhegyi Erika a Rákospalotai 

Hetedhét Óvoda vezetője, Balla Béláné a Rákospalotai Kertvárosi Óvoda vezetője. 

 

Jelen vannak:  --- 

 

Alapítványok:  

Bácskai Endre az 56-os Szövetség XV. ker. Szervezete, Alapítvány a Holnapért, Alapítvány a 

MÁV telepi iskoláért, Alapítvány az Ifjúság Tánc- és Zeneművészeti Nevelésért, Alapítvány a 

XV. Molnár Viktor u. 94-96. alatti óvoda támogatásáért, Aranyszamár Művészeti és 

Kulturális Egyesület, Artkontúr Művészeti és Kulturális Egyesület, ATHOSZ Művészeti-

Közéleti és Irodalmi Társaság, A Holnap Egészséges Gyermekeiért Alapítvány, Az 

Egészségesebb, Esztétikusabb Környezetért Alapítvány, ÁBÉCÉ Egyesület a Gyermekért, 

Biondo Bike Club, Budapest XV. Kerületi Gazdakör, Budapest XV. Kerületi Idősek és 

Nyugdíjasok Egyesülete, Civil Mozgalom XV. kerületi Szervezete, CIVITALIS Egyesület, 

ClubNetCet Internetes Ismeretterjesztő Egyesület, CORTEX Alapítvány az Agysérültek 

Rehabilitációjáért, Csutkababa Alapítvány, Egészségőrző Egyesület, Együtt a Gyermekekért, 

Az Egészségért Alapítvány, Együtt Újpalotáért Kulturális és Szociális Érdekképviseleti 
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Egyesület, Első Magyar Gó Egyesület Pestújhely, Energia Információs Központ Egyesület, 

Ép Lélek, Egészséges Test Alapítvány, Értelmes Életért Alapítvány, Észak-Pesti 

Környezetvédelmi Kulturális és Szabadidősport Egyesület, Északi Fény Természetjáró 

Egyesület, Európai Hátrányos Helyzetűek Közhasznú Egyesülete, Fitness Duo Iskola Oktatási 

és Sport Alapítvány, Forrás – Bogács Alapítvány, Garabonciás Egyesület, Gondoskodás 

Gyermekeinkért Alapítvány, Hálózat a Kultúráért, Művészetért Egyesület, Hartyán 

Alapítvány Az Iskoláért, Hartyán Diáksport Egyesület, Hátrányos Helyzetűek Alternatív 

Műhelye (HÁTHA), Hét Galamb Alapítvány, Hétszínvilág Transz-Perszonális Egyesület, 

Hétszín-Virág Alapítvány a XV. kerületi Bölcsődékért, Holnap már Késő Környezetvédelmi 

Alapítvány, Hosszútávú Egészségmegőrző Program Közhasznú Egyesület, Ifjúsági Caritas 

Egyesület, Inthos Nemzetközi Kórház Hálózat Alapítvány, Jézus Szíve Alapítvány, Jövőt 

Álmodunk Egyesület, Kavicsosi Deák Alapítvány, Kegyelem Alapítvány, Kinizsi TTK, 

Kontyfa Sportiskola, Korona Művelődési Kulturális és Oktatási Alapítvány, Korszerű 

Tudással Építsd a Jövődet Alapítvány, Közbizalom Közhasznú Egyesület, Közbiztonsági 

Polgárőr Közhasznú Egyesület, Középpont Mentális Egészségvédő Egyesület, „KUCI” 

Kisállatmenhely Alapítvány, Kultúrműhely Alapítvány, Kurimszy Sándor Emlékalapítvány, 

LABE XV. kerületi Szervezete, Legea-Bulldózerek Unihockey Club Budapest, Lehetőség a 

Rászorulóknak Alapítvány, MDOSZ H-1 Rákospalotai Madárbaráti Egyesület, Magyar 

Kerékpárosklub, Magyar Politikai Foglyok Szövetsége, Magyar Szinergia Ház Közhasznú 

Egyesület, Magyar Vöröskereszt XV. Kerületi Szervezete, Magyarok Szövetsége Egyesület, 

Magyarországi Szocialista Romák Szervezete (MSzRSz), MÁV Telep Baráti Köre KHE, 

MEASZ – Összefogás a Demokráciáért, Meixner Alapítvány, Micimackó és Természet 

Alapítvány, Mini Manó Alapítvány, Mozgássérültek BP-i Szervezetének Rákospalotai 

Tagszerve, Munkarend Alapítvány, Nagycsaládosok Újpalotai Egyesülete, Nagyot Ugró Tinik 

Rohanó Ifjú Fiúk Edző Raja, Nádastóparki Óvodai Alapítvány,  Neptun Diáksport Egyesület, 

NIHON Újpalotai Sportegyesület, Nyírpalota Társaság, Nyitott Gondolkodók Egyesülete, 

Nyugodt Holnap Alapítvány, Nyújtsd a Kezed Alapítvány, Országos Gyermekvédő Liga, 

Orvosi Kamara XV. Kerületi Szervezete, Otthon Segítünk Alapítvány, Őszirózsa Alapítvány, 

Palotai Kincsőr Alapítvány, Palota Röplabda Sport Klub, Palotai Csokonai Asztali Labdarúgó 

Egyesület, Palotai Önvédelmi Védegylet, Palotai Polgárőrség, Palotai Sporthorgász 

Egyesület, Paulay Alapítvány, Páskomliget Szenvedélymentes Klub, Periféria Alapítvány, 

Perspektíva Nova Egyesület, Perspektíva Kulturális és Segítő Egyesület, Pestújhelyi Iskoláért 

Egyesület, Pestújhelyi Kertbarát Egyesület, Pestújhelyi Pátria Közhasznú Egyesület, 

Pestújhelyi Sport Club, Polgári Érdekképviseleti Egyesület, POFOSZ- Magyar Politikai 

Fogyok Szövetsége, Pro Minor Egyesület a Gyermekekért, Pro Scola Gregorius Dózsa 

Alapítvány, Rákospalota a Mi Otthonunk Egyesület, Rákospalota-Pestújhely-Újpalota 

Kiemelten Közhasznú Környezetvédelmi Közalapítvány, Rákospalota – Pestújhely – Újpalota 

Közrend és Vagyonvédelmi Kiemelten Közhasznú Közalapítvány, Rákospalota Kolozsvár 

DSE, Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes Egyesület, Rászorulókat Támogatók Egyesülete, 

ROM-SOM Cigány Kulturális és Hagyományőrző Szervezet, Sclerosis Multiplex Budapesti 

Egyesület, Segítsd az Iskoládat! Közhasznú Egyesület, Sportiskola Sportegyesület, Szabó 

MIklós Lelki Pásztor Szellemi Hagyatékát Őrző Alapítvány, Szertelen-Kék Alapítvány, 

Szilvássy Andor Barlangkutató Egyesület, Szociális és Rehabilitációs Alapítvány, Szolidáris 

Kisnyugdíjasok Egyesülete, Szövőgyár utcai Óvoda Gyermekeiért Közhasznú Alapítvány, 

SZÖVTÁRS Egyesület, Szülők, Tanítványok a Kolozsvár úti Iskoláért Alapítvány, Támogasd 

a Rászorulókat Alapítvány, Tavasz Kórus Alapítvány, Toronyhír Újpalotai Média Alapítvány, 

Tündérképző Egyesület, UJPA STOMA Klub Egyesület, Újpalotaiak Baráti Köre Művelődési 

és Érdekvédelmi Egyesület, Újpesti Torna Egylet, Unilever Tömegsport Egyesület, Viperák 

Amerikai Futball Egyesület, VIVA VOCE Alapítvány, Viwal Tanoda Kézműveseket Képző 

Közhasznú Egyesület, XV. kerületi Cukorbetegek Klubja, XV. kerületi Köztisztviselők 

Sportegyesülete, Zene-Tánc-Mozgás Kulturális Egyesület, Zuglói Ilco Egyesület, BKIK XV. 

kerületi Szervezete. 
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Jelen vannak: --- 

 

 

 

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Üdvözli az ülésen megjelent 

bizottsági tagokat, az előadókat és a meghívottakat. Az ülést 9
00

 órakor megnyitja. 

Megállapítja, hogy a Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság 5 fő bizottsági tag 

jelenlétével határozatképes. Ismerteti a napirendi javaslatot:  

 

Napirendi javaslat:  

 

1. Előterjesztés a Fővárosi Közgyűlés Fővárosi Önkormányzatot és a kerületi 

önkormányzatokat osztottan megillető bevételek 2014. évi megosztásáról szóló 

rendelettervezetének véleményezéséről (Ikt.sz. 1/54-26/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Aradi Gizella főosztályvezető  

 

2. Előterjesztés az Önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaságok Vezetői 

Javadalmazási Szabályzatának a módosításáról (Ikt.sz. 1/54-1/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

3. Előterjesztés a „60+ Levendula XV.” programhoz kapcsolódó kedvezménykártya 

kibocsátásáról és használatának feltételeiről szóló  rendelet megalkotásáról 

(Ikt.sz. 1/54-20/2014. sz. anyag)        „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető  

 

4. Előterjesztés az Egyesített Bölcsődék nyári nyitvatartási rendjéről (Ikt.sz. 1/54-

2/2014. sz. anyag)      

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető  

 

5. Előterjesztés  az Egyesített Szociális Intézmény Bp. XV. ker., Kontyfa u. 3. szám 

alatti telephelyen a demenciával élő idősek részére nyújtandó nappali ellátás 

szakmai kritériumairól (Ikt.sz. 1/54-15/2014. sz. anyag)      

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető  

 

6. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Szociális, 

Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság 2014. I. félévi munkaterv-tervezetéről 

(SZCSTB ikt. sz.: 1/206-1/2014. sz. anyag)  

 Előterjesztő, előadó: Donga Árpádné bizottsági elnök 

 

7. Egyebek  
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Zárt ülésen tárgyalandó a Mötv. 46. § (2) bek. b) pontja alapján:  

 

8. Előterjesztés ápolási díj ügyben hozott határozat elleni fellebbezésről (Ikt.sz. 1/54-

3/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

9. Előterjesztés temetési segély kérelmet elutasító határozat elleni fellebbezésről 

(Ikt.sz. 1/54-5/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

10. Előterjesztés helyi támogatás tartozás elengedéséről (SZCSTB ikt. sz.: 1/206-

2/2014. sz. anyag)  

            Előterjesztő: László Tamás polgármester  

            Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

11. Előterjesztés köztemetés költségének megtérítése alóli mentesítésről (SZCSTB ikt. 

sz.: 1/206-3/2014. sz. anyag)  

            Előterjesztő: László Tamás polgármester  

            Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

12. Előterjesztés átmeneti segély iránti kérelmekről (SZCSTB ikt.sz: 1/206-4/2014. sz. 

anyag)  

            Előterjesztő: László Tamás polgármester  

            Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

13. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-5/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

14. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-6/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

15. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-7/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

16. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-8/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

17. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-9/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  
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18. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról  

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-10/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

19. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról  

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-11/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

20. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-12/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

21. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról  

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-13/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

22. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-14/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

23. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-15/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

24. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás bérbeadásáról (SZCSTB 

ikt.sz. 1/206-16/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

25. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-17/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

26. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról 

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-18/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

27. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról 

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-19/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  
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28. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról 

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-20/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

29. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás bérbeadásáról (SZCSTB 

ikt.sz. 1/206-21/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

30. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról 

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-22/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

31. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról 

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-23/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

32. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról 

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-24/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Az 1/206-25/2014. számon kiosztott, 

„az Egyesített Bölcsődék beszámolójáról, értékeléséről és 2014. évi szakmai programjáról” 

szóló előterjesztés sürgősséggel érkezett, melyet javasol 6. napirendi pontként napirendre 

tűzni. Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. A következő határozati javaslatról kéri a 

szavazást: „A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, hogy az 1/206-

25/2014. számon kiosztott, „az Egyesített Bölcsődék beszámolójáról, értékeléséről és 2014. 

évi szakmai programjáról” szóló, sürgősséggel benyújtott előterjesztést a nyilvános ülés 6. 

napirendi pontjaként tűzi napirendre”.  

 

SZCSTB 1/2014. (I.21.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, hogy az 1/206-25/2014. 

számon kiosztott, „az Egyesített Bölcsődék beszámolójáról, értékeléséről és 2014. évi 

szakmai programjáról” szóló, sürgősséggel benyújtott előterjesztést a nyilvános ülés 6. 

napirendi pontjaként tűzi napirendre.  

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Ugyancsak sürgősséggel érkeztek az 

1/206-26-33/2014. számokon kiosztott előterjesztések, melyeket javasol a zárt ülés utolsó 

napirendi pontjaiként, az iktatószám emelkedő sorrendje szerint napirendre tűzni. 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. A következő határozati javaslatról kéri a 

szavazást: „A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, hogy az 1/206-26-

33/2014.számokon kiosztott, sürgősséggel beterjesztett előterjesztéseket a zárt ülés utolsó 

napirendi pontjaiként tűzi napirendre”.  
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SZCSTB 2/2014. (I.21.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, hogy az 1/206-26-

33/2014.számokon kiosztott, sürgősséggel beterjesztett előterjesztéseket a zárt ülés utolsó 

napirendi pontjaiként tűzi napirendre.  

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: A napirenddel kapcsolatos kérdések 

következnek.  

 

Szilvágyi László bizottsági tag: A lakáspályázatokat már több 

alkalommal tárgyalták. Eltelt egy hónap. A korábbi ülésen nagy vita volt a témában, ahol 

előfordult sértődés és kirohanás is. Három hónapja folyamatban van a lakáspályázatok 

kiírásának a tárgyalása. Jelenleg mit lehet tudni a pályázatokról?   

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: Polgármester úr tájékoztatta arról, 

hogy a képviselő-testület fog dönteni a lakáspályázatok kiírásáról, melynek nem tudja mi az 

oka. A januári ülésre nincsenek beterjesztve a lakáspályázatok, tehát még egy hónappal 

csúszik a kiírásuk. Nem szeretne rendkívüli bizottsági ülést összehívni a lakáspályázatok 

megtárgyalása érdekében, ugyanis a témában már több rendkívüli ülést tartottak. A piaci 

alapú lakáspályázatot első körben megszavazta a bizottság, ennek ellenére polgármester úr 

ismét a bizottság elé terjesztette, ismét megtárgyalták, de ismét nem lett kiírva a pályázat. 

Több kérdés, hozzászólás nincs, a módosító ügyrendi javaslatok figyelembevételével kéri a 

napirend elfogadását. A következő határozati javaslatról kéri a szavazást: „A Szociális, 

Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, hogy az SZCSTB 1-2/2014. (I.21.) számú 

határozatainak a figyelembevételével elfogadja az előterjesztett napirendi pontokat és azok 

tárgyalási sorrendjét”.  

 

SZCSTB 3/2014. (I.21.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, hogy az SZCSTB 1-2/2014. 

(I.21.) számú határozatainak a figyelembevételével elfogadja az előterjesztett napirendi 

pontokat és azok tárgyalási sorrendjét.  

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

Elfogadott napirend:  

 

1. Előterjesztés a Fővárosi Közgyűlés Fővárosi Önkormányzatot és a kerületi 

önkormányzatokat osztottan megillető bevételek 2014. évi megosztásáról szóló 

rendelettervezetének véleményezéséről (Ikt.sz. 1/54-26/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Aradi Gizella főosztályvezető  
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2. Előterjesztés az Önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaságok Vezetői 

Javadalmazási Szabályzatának a módosításáról (Ikt.sz. 1/54-1/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

3. Előterjesztés a „60+ Levendula XV.” programhoz kapcsolódó kedvezménykártya 

kibocsátásáról és használatának feltételeiről szóló  rendelet megalkotásáról 

(Ikt.sz. 1/54-20/2014. sz. anyag)        „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető  

 

4. Előterjesztés az Egyesített Bölcsődék nyári nyitvatartási rendjéről (Ikt.sz. 1/54-

2/2014. sz. anyag)      

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető  

 

5. Előterjesztés  az Egyesített Szociális Intézmény Bp. XV. ker., Kontyfa u. 3. szám 

alatti telephelyen a demenciával élő idősek részére nyújtandó nappali ellátás 

szakmai kritériumairól (Ikt.sz. 1/54-15/2014. sz. anyag)      

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető  

 

6. Előterjesztés az Egyesített Bölcsődék beszámolójáról, értékeléséről és 2014. évi 

szakmai programjáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-25/2014. sz. anyag)   

 Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető  

 

7. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Szociális, 

Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság 2014. I. félévi munkaterv-tervezetéről 

(SZCSTB ikt. sz.: 1/206-1/2014. sz. anyag)  

 Előterjesztő, előadó: Donga Árpádné bizottsági elnök 

 

8. Egyebek  

 

 

Zárt ülésen tárgyalandó a Mötv. 46. § (2) bek. b) pontja alapján:  

 

9. Előterjesztés ápolási díj ügyben hozott határozat elleni fellebbezésről (Ikt.sz. 1/54-

3/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

               Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető  

 

10. Előterjesztés temetési segély kérelmet elutasító határozat elleni fellebbezésről 

(Ikt.sz. 1/54-5/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

               Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető  

 

11. Előterjesztés helyi támogatás tartozás elengedéséről (SZCSTB ikt. sz.: 1/206-

2/2014. sz. anyag)  

            Előterjesztő: László Tamás polgármester  

            Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 
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12. Előterjesztés köztemetés költségének megtérítése alóli mentesítésről (SZCSTB ikt. 

sz.: 1/206-3/2014. sz. anyag)  

            Előterjesztő: László Tamás polgármester  

            Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

13. Előterjesztés átmeneti segély iránti kérelmekről (SZCSTB ikt.sz: 1/206-4/2014. sz. 

anyag)  

            Előterjesztő: László Tamás polgármester  

            Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

14. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-5/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

15. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-6/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

16. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-7/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

17. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-8/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

18. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-9/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

19. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról  

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-10/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

20. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról  

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-11/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

21. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-12/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  
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22. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról  

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-13/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

23. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-14/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

24. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-15/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

25. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás bérbeadásáról (SZCSTB 

ikt.sz. 1/206-16/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

26. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-17/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

27. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról 

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-18/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

28. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról 

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-19/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

29. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról 

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-20/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

30. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás bérbeadásáról (SZCSTB 

ikt.sz. 1/206-21/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

31. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról 

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-22/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  
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32. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról 

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-23/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

33. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról 

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-24/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

34. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony helyreállításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-26/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

35. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-27/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

36. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-28/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

37. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás bérbeadásáról (SZCSTB 

ikt.sz. 1/206-29/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

38. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás bérbeadásáról (SZCSTB 

ikt.sz. 1/206-30/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

39. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakással kapcsolatos bérleti 

jogviszony meghosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz. 1/206-31/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

40. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás bérbeadásáról (SZCSTB 

ikt.sz. 1/206-32/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

41. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról 

(SZCSTB ikt.sz. 1/206-33/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

 

********* 
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1. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat tulajdonában álló 

bérlakások lakbér megállapításának elveinek és mértékéről szóló 42/2003.(XI.28.) 

önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek módosításáról (Ikt.sz. 1/79-

386/2013. sz. anyag)          „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

   Dr. Turcsányi Miklós osztályvezető  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Dr. Turcsányi Miklós 

osztályvezetőnek adja meg a szót az előterjesztés kiegészítésére.  

 

Dr. Turcsányi Miklós osztályvezető: A Fővárosi Önkormányzat 

megküldte a kerületi önkormányzatokat osztottan megillető bevételekről szóló rendeletnek a 

tervezetét. A forrásmegosztás szabályait a forrásmegosztási törvény tartalmazza, ami az idei 

évre vonatkozóan két pontban módosult. Az egyik, hogy korábban vitatott volt, hogy a 

kerületet nem illette meg az adóbevételekhez kapcsolódó bírság- és pótlék bevételek, de ez a 

tétel ettől az évtől kezdve része a forrásmegosztásnak. A másik oldalról viszont csökkenti a 

bevételeket mindazon költségeknek az elszámolása, melyeket eddig a Főváros nem tudott a 

forrásmegosztási törvény alapján elszámolni. Nyilvánvaló, hogy az adók beszedésének is 

jelentős költségei vannak, amit eddig a Főváros viselt. 2014-től a forrásmegosztási törvény 

szabályozása értelmében, ez csökkenti a forrásmegosztás alapjául szolgáló összeget, de ez 

jelentős mértékben nem módosítja a kerületet megillető részt. Nagy vonalakban ez a két tétel 

kiegyenlíti egymást. A másik oldalt képezik a bevételek. Nem változott a forrásmegosztási 

törvénynek az a része, mely alapján a Fővárost és a kerületeket megillető bevételek 

megoszlása az előző évekhez képest azonos, tehát a kerületeket mindösszesen 49 % illeti meg 

a bevételekből. Ezen belül a 49 % kerül további felosztásra a kerületek között. Szintén nem 

változott a rendelet abból a szempontból, hogy a fővárosi bevételekből a XV. kerületet 5,1 % 

bevétel illeti meg. A bevételek, – a főváros rendelettervezete szerint, – lényegében nem 

változnak a tavalyi évhez képest. A főváros előzetes véleménye, hogy a tavalyi tervezett 

bevételekhez képest, mind a gazdasági helyzetet tekintve és egyéb tételekhez viszonyítva, az 

idei évben eltérés nem várható. A tényleges teljesítésben az eltérést a 2013-as évben az egyes 

jogszabály változások egyszeri módosító hatása eredményezte, ami az idei évre valószínűleg 

nem fog áthúzódni. A számítások szerint hozzávetőleg 189 milliárd forint iparűzési adó 

bevételt terveznek az idei évre. A forrásmegosztás alapját az idegenforgalmi tételek teszik ki, 

melyek azokból az idegenforgalmi adókból származnak, melyeket a kerületek átengedtek a 

fővárosnak. A kerület esetében ez nem jelentős összeg, mindössze 540 000 forint. Ehhez 

kapcsolódik egy 2 262 000 forintos központi támogatás, ami az üdülőhelyi feladatokhoz 

kapcsolódik. A forrásmegosztásnak jelentős részét teszi ki a helyi iparűzési adó, mely a 

tavalyi évhez képest jelentősen nem változott és ebből a várható részesedése a kerületnek 

4 763 340 000 forint kerekítve. A változást egyrészt a várható kiadások miatti csökkenés, 

másrészt a pótlék bírság bevételből származó részesedés eredményezi, ami valamelyest 

növekedést mutat. A többletrészesedés 25 millió forintot tesz ki, a Főváros által jelzett 

kerületi részesedés összege 4 766 142 000 forint. Ezzel kapcsolatban nem kívánnak 

észrevételt tenni, és arra sincs mód, hogy a Főváros által jelzett adatokat megcáfolják, ezért 

kéri az előterjesztés támogatását.  

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: Kérdések következnek.  
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Szilvágyi László bizottsági tag: Az emelkedés mindösszesen 0,3 %-os, 

viszont sorolhatná a térítési díjak emelését, mint például a bölcsődei térítési díjak 3,5 %-kal 

emelkedtek több más tétellel egyetemben. Valószínűleg béremelés lesz, de a hivatalban nem 

lesz rezsicsökkentés, ezért gyakorlatilag kijelenthető, hogy a bevételek, ha nem is 

nagymértékben, de csökkentek?  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Dr. Turcsányi Miklós 

osztályvezetőnek adja meg a szót válaszadásra.   

 

   Dr. Turcsányi Miklós osztályvezető: Valószínűleg ez nem szakmai 

kérdés volt, ezért erre nem kíván kitérni. Valóban lehet beszélni arról, hogy a tényleges 

kiadásokhoz képest a bevételek valamelyest csökkentek, de ugyanakkor a jelenlegi 

szabályozás alapján semmilyen adóemelés nem várható, tehát az adózókat sújtó adóteher nem 

változott.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Hozzászólások következnek.  

 

   Szilvágyi László bizottsági tag: A 3,5 %-os emelés, – amit a szülőknek 

is ki kell fizetniük, – 166 millió forintot jelent, ami nem kevés összeg. Lehet azon vitatkozni, 

hogy ez valójában adóemelés vagy nem, de van szokásos kérdés, hogy egy zseb van, de hova 

pakoljanak a hátsó zsebbe vagy a belső zsebbe? A lényeg, hogy véleménye szerint, ez 166 

millió forintos csökkenést jelent.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Több hozzászólás nincs. A határozati 

javaslat a következő: „A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek „a Fővárosi Közgyűlés Fővárosi 

Önkormányzatot és a kerületi önkormányzatokat osztottan megillető bevételek 2014. évi 

megosztásáról szóló rendelettervezetének véleményezéséről” szóló előterjesztésben 

foglaltakat”, melyről kéri a szavazást.  

 

SZCSTB 4/2014. (I.21.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolja a képviselő-testületnek „a Fővárosi Közgyűlés Fővárosi Önkormányzatot és a 

kerületi önkormányzatokat osztottan megillető bevételek 2014. évi megosztásáról szóló 

rendelettervezetének véleményezéséről” szóló előterjesztésben foglaltakat.  

Felelős: polgármester  

Határidő: 2014. január 29. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

2. Előterjesztés az Önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaságok Vezetői 

Javadalmazási Szabályzatának a módosításáról (Ikt. sz.: 1/54-1/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

   Dr. Mucsina Tamás polgármesteri referens 

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Dr. Mucsina Tamás polgármesteri 

referensnek adja meg a szót az előterjesztés kiegészítésére.  
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   Dr. Mucsina Tamás polgármesteri referens: A gazdasági társaságok 

vezetői javadalmazási szabályzatait egy pontban kívánják módosítani, ami a vezetői 

prémiumokkal kapcsolatos rendelkezéssel függ össze.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Kérdések, hozzászólások 

következnek.  

 

   Szilvágyi László bizottsági tag: Ez ismét az a szituáció, hogy 

„kigyulladt a ház és leégett a tető”, majd módosítják azt a pontot, ami miatt „kigyulladt a ház 

és leégett a tető”. Miért nem beszélték át logikusan a szabályzatot? Vagy ha átbeszélték, hol 

siklott el a megbeszélés? Azzal, hogy ezt a pontot módosítják, nem igaz, hogy minden 

rendben lesz. Tudják, hogy miért kellett az előterjesztést benyújtani, de sok más pontban 

kellene még orvosolni a problémákat. Ez miért nem történt meg?  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Mi annak a jelentősége, hogy a 

prémiumfeladatok végső kiértékelése az üzleti évet lezáró mérleg alapítói elfogadásra történő 

benyújtására a polgármester által kijelölt napot megelőző 15. napig lesz esedékes?  Dr. 

Mucsina Tamás polgármesteri referensnek adja meg a szót válaszadásra.  

 

   Dr. Mucsina Tamás polgármesteri referens: Ebben az esetben nem 

feltétlenül csak a 15 napos határidőről van szó. A ma hatályban lévő szabályozás 

leegyszerűsítve a mérleg elfogadását követő 30 napról szól, ami nem megfelelő, mert amikor 

a társaság benyújtja az egész éves tevékenységéről szóló beszámolót, abban már szerepelnie 

kell a cégvezető részére megítélt prémium összegének is.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Miért szükséges 15 napra 

csökkenteni az esedékességet? Dr. Mucsina Tamás polgármesteri referensnek adja meg a szót 

válaszadásra.  

 

   Dr. Mucsina Tamás polgármesteri referens: Jelen esetben 

polgármester úr meghatározza a beszámoló leadási határidejét, mely időponttól számítva, 15 

nappal korábban kell kiértékelni a cégvezetők teljesítményét.  A mérlegben az értékelésnek 

már szerepelnie kell, mert tudni kell, hogy az abban megállapított összegből mennyit kap a 

cégvezető. A jogosult lehet, hogy 30 napon belül dönt, de 15 napon belül mindenképpen 

döntenie kell, különben a hiteles mérleg nem lesz vállalható.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Véleménye szerint a 

prémiumfeladatok kiértékelésének esedékességét nem szükséges szabályozni, mert eddig is a 

polgármester határozta meg ezt az időpontot, és ebben eddig sem akadályozta senki se. Dr. 

Mucsina Tamás polgármesteri referensnek adja meg a szót.  

 

   Dr. Mucsina Tamás polgármesteri referens: Jelen változtatás 

szükségességét ő javasolta, ugyanis ezzel kapcsolatban észrevételek érkeztek, de a januári 

képviselő-testületi ülésre más változtatást nem nyújtanak be. A tulajdonos, vagyis a 

képviselő-testület dönt arról, hogy milyen módon kívánja módosítani a szabályzatot.  

 

   Dr. Ódor József a RÁTE képviseletében: Jelen módosítás technikailag 

rendben van, de a tartalmát tekintve kérdés merült fel. Eddig a polgármester azután döntött a 

cégvezetők prémiumáról, miután a képviselő-testület értékelte a gazdasági társaságok 

tevékenységét. Ezután a folyamat megfordul, ugyanis először a polgármester dönt a cégvezető 

prémiumáról, – ami a hatáskörébe tartozik – majd a képviselő-testület értékeli a gazdasági 

társaságok tevékenységét, tehát a polgármester nem tudja figyelembe venni a képviselő-
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testület értékelését. Helyénvaló az, hogy a képviselő-testület nem változtathat a 

polgármesternek a cégvezető prémiumára vonatkozó döntésén?  

 

   Szilvágyi László bizottsági tag: Nem biztos, hogy a közigazgatásnak 

így kellene működnie. A Média Társaság és a Csapi-15 Kft. esetében is utólag kellett 

módosítani, mert a polgármester nem végezte ezzel kapcsolatban a feladatát. Véleménye 

szerint négy éve toldozás-foldozás zajlik, de az nem merült fel, hogy globálisan mi lehet a 

probléma, ezért nem tudja támogatni az előterjesztést. A Csapi-15 Kft. esetében más 

problémák is voltak, – mint például milyen prémium feladatok voltak meghatározva, jogosak 

voltak vagy nem stb., – amelyek sokkal nagyobbak, mint az, amiért jelenleg módosítani 

szükséges.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Az előterjesztésben az áll, hogy „a 

megfelelő módon, időben való értékelés érdekében szükséges a szabályozás módosítása”. „Az 

időben való értékelés”, polgármester úr feladata, ezért nem szükséges módosítani, mert akkor 

értékel, amikor akar.  

 

   Dr. Mucsina Tamás polgármesteri referens: Polgármester úr bármikor 

értékelheti a cégvezetők munkáját.   

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Több kérdés, hozzászólás nincs. A 

következő határozati javaslatról kéri a szavazást: „A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi 

Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek „az Önkormányzat 

tulajdonában álló gazdasági társaságok Vezetői Javadalmazási Szabályzatának a 

módosításáról” szóló előterjesztésben foglaltakat.  

 

SZCSTB 5/2014. (I.21.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság nem fogadta el azt a javaslatot, hogy 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek „az Önkormányzat 

tulajdonában álló gazdasági társaságok Vezetői Javadalmazási Szabályzatának a 

módosításáról” szóló előterjesztésben foglaltakat.  

Felelős: polgármester  

Határidő: 2014. január 29. 

(Szavazati arány: 1 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 4 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

3. Előterjesztés a „60+ Levendula XV.” programhoz kapcsolódó kedvezménykártya 

kibocsátásáról és használatának feltételeiről szóló  rendelet megalkotásáról 

(Ikt.sz. 1/54-20/2014. sz. anyag)        „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Reiszné Naszádi Magdolna 

főosztályvezetőnek adja meg a szót az előterjesztés kiegészítésére.   
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   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: A képviselő-testület a 

novemberi ülésén elfogadta a „60+ Levendula XV.” programot, melyhez kapcsolódik egy 

kedvezmény kártya.  Annak érdekében, hogy a kártyát alkalmazni tudják, rendeletet kell 

alkotni, ezért a kártya protokollját ki kellett dolgozni.  A rendeletben meghatározták azokat a 

feltételeket, melyek alapján a kártyát igénybe lehet venni. A programhoz bármelyik kerületi 

vállalkozó csatlakozhat, melynek két feltétele van. Az egyik feltétel, hogy a szolgáltatásokból 

illetve az árakból valamilyen kedvezményt kell adnia, a másik, hogy a programnak a logóját 

jól látható helyre ki kell függesztenie. A kártyákat minden 60 év feletti, állandó bejelentett 

lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező kerületben élő lakos igénybe veheti. Több 

mint 20 000 fő azoknak a kerületben élő, 60 év feletti lakosoknak a száma, akik az internetről, 

az Ügyfélszolgálaton, a Palota pontokban és a nyitott kapukban vehetik igénybe a kártyát. A 

lakcímek ellenőrzése után az igénylők vagy postán vagy az igénylés helyén vehetik át a 

kártyákat, melyet a Palota-15 Kft. fog legyártani. Egyszerű plasztik kártya lesz, amin a név, az 

aláírás, a sorszám és vélhetőleg az embléma fog szerepelni, utóbbit érdemes lenne 

megpályáztatni. Kéri az előterjesztés támogatását.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Kérdések  következnek.  

 

   Dr. Ódor József a RÁTE képviseletében: Véleménye szerint ez egy jó 

szándékú, teljesíthető elképzelés. Az előterjesztésben szerepel, hogy a kártya igénybevétele 

60 éven felüliekre vonatkozik, de a rendeletből ez nem tűnik ki. A 2. §-ból, a rendelettervezet 

hatálya alá tartozók közül hiányoznak a 60 éven felüliek. Az önkormányzati szervezetek 

esetében milyen szolgáltatásokról lehet szó, amikor döntő többségét rendelet szabályozza? A 

Csokonai Művelődési Ház a szolgáltatásainak a díjait saját maguk határozzák meg. A 

szociális területen, vagy a bölcsődék esetében hogy lehet a szolgáltatások díját csökkenteni a 

rendeletek módosítása nélkül? Nem tudja felmérni, hogy milyen szolgáltatásokról lehet szó. 

Nem látja, hogy a programnak milyen pénzügyi hatásai lehetnek az intézményekre, vagy az 

önkormányzat költségvetésére vonatkozóan. Több olyan hiányzó szabály van, amit meg 

kellene határozni. A kártya hogy fog kinézni? Nem itt, és nem függelékben kellene felsorolni 

a költségvetési szervek esetében a kedvezményes szolgáltatásokat. Nem lát semmiféle 

előrejelzést arra vonatkozóan, hogy a kiskereskedők részéről milyen fogadtatása lesz a kártya 

bevezetésének? Milyen termékekre, szolgáltatásokra tudnak kedvezményeket adni? Ha ezek a 

kérdések tisztázódnak, a program végrehajtható lesz és valószínűleg kedvező hatása lesz.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Szerepel az előterjesztésben, hogy 

ingyenes a kártya igénylése és használata?  Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezetőnek 

adja meg a szót válaszadásra.  

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: Igen, az előterjesztésben 

is szerepel, hogy a kártya ingyenes lesz.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: A kártya bevezetését jónak tartja. A 

jelentkezési lapon szerepel, hogy az igénylőnek az adatainak a felhasználásához hozzá kell 

járulnia, ami elképzelhető, hogy sok embert fog visszatartani a kártya igénylésétől? Kéri a 

hozzászólásokat.  

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: Dr. Ódor József úr 

észrevételével egyetért, a rendelettervezet 2. §-ából valóban hiányzik a „60 év felettiek” 

kifejezés, amit a jogászokkal egyeztetni fog. A novemberi előterjesztésben szerepeltek azok a 

célok és összegek, melyeket a program megvalósítására kívánnak fordítani. A szolgáltatások 

természetesen nem a bölcsődei térítési díjakra, vagy az étkezési díjakra vonatkoznak, hanem a 

Répszolg némely szolgáltatására, vagy a Palota-15 Kft. nyomdai szolgáltatására, vagy a 



 18 

Csokonai Művelődési Ház által szervezett programokra stb. A rendeletben foglaltaktól eltérni 

nem lehet. Felvették a kapcsolatot a Kereskedelmi Kamarával, akik jó ötletnek tartják a 

programot és a megvalósításában segítséget fognak nyújtani. Hasonló tartalmú programok 

más kerületekben is működnek, ezért biztos, hogy a program a kerületben is jól fog működni. 

Újpesten minden kerületi lakos igénybe veheti a programot. A XV. kerületben is hasonlóan 

tervek vannak, minden kerületi lakosra szeretnék kiterjeszteni a programban való részvétel 

lehetőségét, ami óriási munkával jár.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Több hozzászólás nincs. A 

következő határozati javaslatról kéri a szavazást: „A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi 

Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek „a „60+ Levendula 

XV.” programhoz kapcsolódó kedvezménykártya kibocsátásáról és használatának feltételeiről 

szóló rendelet megalkotásáról” szóló előterjesztésben foglaltakat”.  

.  

SZCSTB 6/2014. (I.21.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolja a képviselő-testületnek „a „60+ Levendula XV.” programhoz kapcsolódó 

kedvezménykártya kibocsátásáról és használatának feltételeiről szóló rendelet 

megalkotásáról” szóló előterjesztésben foglaltakat.  

Felelős: polgármester  

Határidő: 2014. január 29. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

4. Előterjesztés az Egyesített Bölcsődék nyári nyitvatartási rendjéről (Ikt.sz. 1/54-

2/2014. sz. anyag)      

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Reiszné Naszádi Magdolna 

főosztályvezetőnek adja meg a szót az előterjesztés kiegészítésére.   

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: A Gyermekek 

Védelméről és a Gyámügyi Igazgatásról szóló törvény kimondja, hogy a fenntartónak kell 

döntenie a bölcsődék nyári nyitvatartásáról illetve zárva tartásáról. Az intézményvezető 

egyeztetve a kerületi óvodákkal, elkészítette a bölcsődék nyitvatartására vonatkozó javaslatot, 

melyet az előterjesztés tartalmaz.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Kérdés, hozzászólás nincs. A 

következő határozati javaslatról kéri a szavazást: „A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi 

Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek „az Egyesített 

Bölcsődék nyári nyitvatartási rendjéről” szóló előterjesztésben foglaltakat”.  
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SZCSTB 7/2014. (I.21.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolja a képviselő-testületnek „az Egyesített Bölcsődék nyári nyitvatartási rendjéről” szóló 

előterjesztésben foglaltakat.  

Felelős: polgármester  

Határidő: 2014. január 29. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

5. Előterjesztés  az Egyesített Szociális Intézmény Bp. XV. ker., Kontyfa u. 3. szám 

alatti telephelyen a demenciával élő idősek részére nyújtandó nappali ellátás 

szakmai kritériumairól (Ikt. sz.: 1/54-15/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Reiszné Naszádi Magdolna 

főosztályvezetőnek adja meg a szót az előterjesztés kiegészítésére.   

 

Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: A képviselő-testület 

korábbi döntése alapján került kidolgozásra a demencia program. Sajnos a demencia sok idős 

embert érint, és ilyen szolgáltatás eddig nem volt a kerületben. A demenciával élők nappali 

ellátására sokan tartanak igényt, mely szolgáltatást az ESZI-hez tennék át. A program 

elindítása érdekében az ESZI felkereste a háziorvosokat annak érdekében, hogy kiderüljön, 

hány idős embert érinthet az ellátás. A megbeszélések során arra a következtetésre jutottak, 

hogy a kerületben szükség van a demens ellátásra. A jelenlegi állapot szerint, ha megépül a 

Szociális Városközpont, ezt a szolgáltatást a Kontyfa u. 3. sz. alatt helyeznék el. Ennek a fajta 

ellátásnak speciális szabályai vannak, ezért némi átalakítást kíván az épület. Az idősek 

nappali ellátásának 109 000 forint a normatívája, ennek az ellátásnak 500 000 forint. Az ESZI 

12 főre javasolja a nappali ellátást kialakítani, melynek keretében, a lehetőségek 

függvényében, az enyhe fokú demensek gondozását vállalnák. A program végrehajtása 

létszámbővítést igényel, egy fő félállású pszichológusra és három fő szakemberre van 

szükség. A demens ellátás a tervek szerint 2015-ben valósulhat meg. Kéri az előterjesztés 

támogatását.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Kérdések következnek.  

 

Dr. Ódor József a RÁTE képviseletében: Mi az oka annak, hogy 2015-

re várható a program megvalósulása? Egy korábbi határozat szerint a program kidolgozásának 

a határideje 2013. december 31-e volt, ezért arra következtetett, hogy a program 2014-ben 

megvalósul, de az elmondottak alapján 2015-re tették át.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Reiszné Naszádi Magdolna 

főosztályvezetőnek adja meg a szót válaszadásra.  

 

Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: A program 

megvalósulása tervezett időpont, aminek a feltétele a Szociális Városközpont megépülése. A 

Kontyfa utcai résznek először fel kell szabadulnia. Tudomása szerint a Spirálházat májusban 

kezdik el építeni és várhatóan az év végén fejezik be.  A határozat arról szól, hogy 2013. 

december 31-ig kell kidolgozni a programot, ami megtörtént.  
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   Donga Árpádné bizottsági elnök: Hozzászólások következnek.  

 

Dr. Ódor József a RÁTE képviseletében: A problémát abban látja, 

hogy a következő ciklusra határozzák meg a feladatot, amit remélhetőleg a következő 

képviselő-testület is támogatni fog.  

 

Gráczer Irma az ESZI vezetője: Az eredeti tervek szerint valóban 

lehetett volna számítani a program megvalósulására, mert a Szociális Városközpont 

kialakításának is előbbre kellene lennie. Konkrétan a MUFTI-t kell kiköltöztetni a Kontyfa u. 

3. sz. alóli épületből a Spirálházba ahhoz, hogy a program megvalósulhasson. Ha felszabadul 

az épület, akkor lehet az Idősek Klubjához csatolni a Kontyfa u. 3. sz. alatti épületet, kisebb 

átalakításokkal.   Valamilyen módon ki kell várni, amíg az épület felszabadul, ami fizikai 

kérdés. A Kontyfa u. 3. sz. alatti épületet azért javasolták a demens ellátás helyszínének, mert 

a Gondozóház is közel van, mely intézménnyel szakmailag együtt kell működni, illetve  a 

lakótelepen élnek főleg olyan idős emberek, akik egyedül vannak, így jobban lehet rájuk 

koncentrálni.  

 

Dr. Ódor József a RÁTE képviseletében: Nem a programmal van 

problémája, hanem a feladatok megvalósulásainak időbeli eltolódásával, ami több esetben 

tapasztalható. A Spirálháznak mikor kezdődik az átépítése? Az elképzelések jók, de a 

megvalósulásuk nagyon hosszú távra mutatnak.  

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: Több hozzászólás nincs. A 

következő határozati javaslatról kéri a szavazást: „A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi 

Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek „az Egyesített 

Szociális Intézmény Bp. XV. ker., Kontyfa u. 3. szám alatti telephelyen a demenciával élő 

idősek részére nyújtandó nappali ellátás szakmai kritériumairól” szóló előterjesztésben 

foglaltakat”.  

  

SZCSTB 8/2014. (I.21.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolja a képviselő-testületnek „az Egyesített Szociális Intézmény Bp. XV. ker., Kontyfa u. 

3. szám alatti telephelyen a demenciával élő idősek részére nyújtandó nappali ellátás szakmai 

kritériumairól” szóló előterjesztésben foglaltakat.  

Felelős: polgármester  

Határidő: 2014. január 29. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 

 

 

6. Előterjesztés az Egyesített Bölcsődék beszámolójáról, értékeléséről és 2014. évi 

szakmai programjáról (SZCSTB ikt. sz.: 1/206-25/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Reiszné Naszádi Magdolna 

főosztályvezetőnek adja meg a szót az előterjesztés kiegészítésére.   
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Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: A Gyermekek védelméről 

szóló törvény és a Gyámügyi igazgatásról szóló törvény határozza meg, hogy a bölcsődéknek 

minden évben be kell számolniuk a tevékenységükről a képviselő-testületnek, átruházott 

hatáskörben ebben az esetben jelen bizottságnak. Az előterjesztés az Egyesített Bölcsődék 

2012. évi tevékenységének a beszámolóját tartalmazza. Az elmúlt évben sok változás történt 

az Egyesített Bölcsődék működésében. A pályázatot több alkalommal kellett kiírni annak 

érdekében, hogy a megfelelő vezetőt megtalálják, aki már május óta látja el az Egyesített 

Bölcsődék vezetését. A bölcsődéket az elmúlt évben ellenőrizte a GMK, a Belső Ellenőrzési 

Osztály és az Intézményfelügyeleti és Humán Főosztály is, mely szakmai vizsgálatot 

részükről G. Nagy Brigitta kolléganő végezte el. Az ellenőrzések komolyabb hibát nem tártak 

fel. A Belső Ellenőrzési Osztály főként adminisztrációs hibákra hívta fel a figyelmet. A 

Kormányhivatal részéről kint járt a Szociális és Gyámhivatal, mely alapján alapító okirat 

módosítást kell végrehajtania a fenntartónak. Elmondható, hogy az Egyesített Bölcsődék a 

szabályoknak megfelelően működik. A szülők részéről a fenntartó felé sem panasz, sem 

észrevétel nem érkezett, még a gondozási díjjal kapcsolatban sem.  

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: Kérdések következnek.  

 

Dr. Ódor József a RÁTE képviseletében: A beszámoló nagyon jól 

kidolgozott anyag, elvekre épül és sok kérdésre választ ad, mégis felvetődik néhány kérdés.  

A férőhelyek száma 670 fő, a felvételt nyert gyermekek száma nagyon lecsökkent. Milyen 

perspektíva van arra nézve, hogy be tudják tölteni az üres férőhelyek nagy részét? Mit lehet 

tenni ennek érdekében? Ha minden bölcsődei férőhely be lenne töltve, a feladatok ellátása 

biztosított lenne? A beszámoló kiemeli, hogy a családlátogatásoknak milyen fontos szerepe 

van. Milyen tapasztalatok vannak szociális vonatkozásban? Valószínűleg van olyan szülő, aki 

azért vette ki a gyereket a bölcsődéből, mert a bölcsődei ellátást nem tudja megfizetni. Volt 

olyan eset, hogy ebben az esetben javaslatot tettek a térítési díj csökkentésére? A GMK-val 

kapcsolatban sok véleményt hallani. A vezetőknek a szakmai munkára kellene koncentrálnia. 

Mennyi adatot kell szolgáltatni a GMK felé?  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Reiszné Naszádi Magdolna 

főosztályvezetőnek adja meg a szót válaszadásra.  

 

Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: A férőhelyekkel 

kapcsolatban valóban vannak problémák, ami hullámzó tendenciát mutat. Az előző ciklusban 

történt a férőhelybővítés, ugyanis akkor a szülők nagyobb számban igényelték a bölcsődei 

ellátást. A GYED Extra bevezetésével talán több szülő gondolja majd úgy, hogy visszamegy 

dolgozni és a gyerekeket bölcsőbe adja, de megoszlik a vélemény abban, hogy jó-e ha a 

gyermeket bölcsődébe adják az édesanyák, vagy otthon maradnak vele.  

 

Kocsis Lászlóné az Egyesített Bölcsődék igazgatója: Valóban 

küzdenek a férőhely betöltésekkel, de a születési arányok is alacsonyabbak lettek a 

kerületben. Mivel kerületi gyerekeket vehetnek fel, ezen sajnos most változtatni nem tudnak. 

A probléma megoldása érdekében külön szolgáltatásokat igyekeznek bevezetni, melyeknek a 

tervezése és kivitelezése már folyamatban van. Egy intézményben hosszabb nyitvatartást 

akarnak bevezetni annak érdekében, hogy azok a szülők, akik a kereskedelemben dolgoznak, 

este 8 óráig biztonságban tudhassák a gyermeküket. Az időszakos gyerekfelügyelet még reális 

megoldás lehet, illetve a felújításra kerülő Fő úti bölcsődébe tervezve van a Baba-Mama 

szoba, ahol egy klubot akarnak működtetni. Abban bízik, hogy azok a szülők, akik 

megismerik az intézményeket, azoknak a gyermekei a kerületi bölcsődékbe fognak járni. A 

rendeletmódosításra is szükség lenne, ugyanis a bölcsődei szolgáltatást az agglomerációra is 

szeretnék bevezetni, hiszen nem minden településen adott a bölcsődei ellátás, illetve a kerületi 
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lakosok gyerekeinek szeretnék a férőhelyeket biztosítani. A dolgozói létszámot a férőhelyre 

tervezték. Jelenleg van üres álláshely, ugyanis a Fő úti bölcsődét felújítják, ami ha elkészül,  a 

dolgozói létszámot feltöltik. Az intézményvezetők találkoznak először a szülőkkel.  A 

bölcsődei díj az étkezési és gondozási díjból tevődik össze, amihez jövedelemigazolást 

szükséges leadni. A bölcsőde vezetője tapasztalja először, ha a családnak szociális 

támogatásra van szüksége, amit minden esetben felajánlanak és amit többnyire igénybe is 

vesznek. A társintézményekkel nagyon jó a kapcsolatuk, ezért ha bármilyen életvezetési 

problémát észlelnek, felhívják a figyelmet arra, hogy a Fiókát, vagy a Családsegítőt stb. 

keressék fel. Ez nem egyszerű kérdés, ezért az első családlátogatás során nem lehet a szülőket 

letámadni. Nagyon finoman kell kezelni a problémákat, de viszonylag hamar kialakulnak a 

kisgyermeknevelő és a szülők között az a kapcsolat, ami alapján ezeket az intézményeket  a 

szülők felkeresik. A szülőnek lehetősége van a kisgyermeknevelővel négyszemközt 

elbeszélgetni, amikor ezek a problémák is szóba kerülnek. A GMK-val alakul a kapcsolatuk. 

Valóban sok adatot kérnek, sok információra van szükségük. Másképp kezeli a problémát, 

ugyanis ő már a GMK működése idején lett a bölcsődék vezetője.  Véleménye szerint tud a 

szakmával foglalkozni, de többet is tudna, ha lehetne.  
 

Donga Árpádné bizottsági elnök: Gratulál a beszámolóhoz és a 

szakmai programhoz, részletesen kidolgozott anyag. Örül az ellenőrzéseknek. Az apró hibák 

abból adódnak, hogy dolgoznak és örül annak is, hogy a hibákat azonnal kijavítják. Az 

ellenőrzés szigorú a bölcsődék esetében, de a GMK-t ki és hányszor ellenőrzi? Örül annak is, 

hogy van sószoba. A sajátos nevelésű kisgyermek ellátása annyi, mintha két egészséges 

kisgyermeket kellene ellátni, ezért a 21 sajátos nevelésű kisgyermekek 2 csoporttal többet 

jelentenek?  A normatív támogatásra 494 000 forintot kapnak, a gondozásból 10 millió forint 

származik. Örül, hogy a bölcsődékben dolgozóknak – kivéve egy fő – meg van a megfelelő 

végzettségük. A tárgyi feltételek között szerepel, hogy a korán érkező kisgyermekeknek 

lefekvési lehetőséget biztosítanak, aminek ugyancsak nagyon örül. Még egyszer gratulál az 

előterjesztéshez.  
 

Dárdai Árpádné bizottsági tag: A beszámolót nagyon nagyra értékeli, 

nem talált benne hibát. Nagyon szimpatikus kezdeményezés számára, hogy a 2014-2018. évek 

közötti időszakra vonatkozó tervek között szerepelnek a zenei foglalkozások. A sószoba 

megléte is nagyon jó, sőt a tervek között szerepel több bölcsében is a hosszabbított 

nyitvatartás. Gratulál a beszámolóhoz, és sok sikert kíván a 2014-2018. évi tervek 

megvalósításához.  
 

Kocsis Lászlóné az Egyesített Bölcsődék vezetője: A 21 fő sajátos 

nevelést igénylő kisgyermekek az egész éves gondozott létszámra vonatkoztak. 18 férőhely 

áll rendelkezésre ezeknek a kisgyermekeknek. Részleges integrációban dolgoznak, ami azt 

jelenti, hogy az egészséges gyermekekkel a napnak egy részében együtt vannak a sajátos 

nevelést igénylő gyermekek. Az egyik csoportszobában az egészséges gyermekek, a másik 

szobában a kilenc sérült gyermek van. A napnak bizonyos időszakát együtt töltik, illetve a 

csoportos fejlesztéseknél az egészséges gyermekek húzóerővel hatnak a sérült gyermekekre. 

Ez kettő csoportot érint, ami azt jelenti, hogy egy főre lebontva 16 férőhellyel jelent 

kevesebbet a gondozásuk, de véleménye szerint ezt a 18 férőhelyet mindenképpen érdemes 

feláldozni, mert ez egy csodálatos és hálás feladat. A sószoba az idei évtől kezdve 

térítésmentes szolgáltatás lett, amit minden odajáró kisgyermek igénybe vehet, ha a szülei 

hozzájárulnak.  

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: Több hozzászólás nincs. Az 

előterjesztett 1. sz. határozati javaslatról kéri a szavazást, ami a következő: „A Szociális, 

Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, jóváhagyja az Egyesített Bölcsődék 1/206-

25/2014. sz. előterjesztés 2. mellékletben szereplő 2014. évi szakmai programját”.  
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SZCSTB 9/2014. (I.21.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, jóváhagyja az Egyesített 

Bölcsődék 1/206-25/2014. sz. előterjesztés 2. mellékletben szereplő 2014. évi szakmai 

programját. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. január 22. 
(Jogszabályi hivatkozás: 1997. évi XXXI. törvény 104. §-a (1) bekezdés e) pontja, 41/2003. (XII.08.) 

önkormányzati rendelet 7. § (4) bekezdése)  

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: Több hozzászólás nincs. Az 

előterjesztett 2. sz. határozati javaslatról kéri a szavazást, ami a következő: „A Szociális, 

Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, jóváhagyja az Egyesített Bölcsődék 2013. 

évi szakmai programjának végrehajtását, szakmai munkájának eredményességét kiválónak 

értékeli”.  

 

SZCSTB 10/2014. (I.21.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, jóváhagyja az Egyesített 

Bölcsődék 2013. évi szakmai programjának végrehajtását, szakmai munkájának 

eredményességét kiválónak értékeli.   

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. január 22. 
(Jogszabályi hivatkozás: 1997. évi XXXI. törvény 104. §-a (1) bekezdés e) pontja, 41/2003. (XII.08.) 

önkormányzati rendelet 7. § (4) bekezdése)  

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: Több hozzászólás nincs. Az 

előterjesztett 3. sz. határozati javaslatról kéri a szavazást, ami a következő: „A Szociális, 

Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, jóváhagyja az Egyesített Bölcsődék 2013. 

évi szakmai programjának végrehajtását, szakmai munkájának eredményességét kiválónak 

értékeli”.  

 

SZCSTB 11/2014. (I.21.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, elfogadja az Egyesített 

Bölcsődék működésének törvényességéről, gazdálkodásának szabályszerűségéről és 

hatékonyságáról szóló 1/206-25/2014. sz. előterjesztés 3. melléklet szerinti értékelést. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. január 22. 
(Jogszabályi hivatkozás: 1997. évi XXXI. törvény 104. §-a (1) bekezdés e) pontja, 41/2003. (XII.08.) 

önkormányzati rendelet 7. § (4) bekezdése)  

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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7. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Szociális, 

Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság 2014. I. félévi munkaterv-tervezetéről 

(SZCSTB ikt. sz.: 1/206-1/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: Donga Árpádné bizottsági elnök  

 

  Donga Árpádné bizottsági elnök: Az előterjesztést nem kívánja 

kiegészíteni. Kérdések, hozzászólások következnek.  

 

  Dr. Ódor József a RÁTE képviseletében: Tudomása szerint a szociális 

térkép elkészítését, Szilvágyi László képviselő javaslatára, a képviselő-testület elfogadta, és a 

készítése folyamatban van. Valamikor a gyakorlat az volt, hogy a Polgármesteri Hivatal 

kiválasztotta azokat a személyeket, akik a feladatot végrehajtották. Összeállítottak egy 

tematikát, amit a bizottság hagyott jóvá. A szociális térkép elkészítése előtt szeretné a 

bizottság a tematikát jóváhagyni, vagy a Polgármesteri Hivatalra hagyja ezt a feladatot és csak 

az értékelést hagyja jóvá?  

 

  Donga Árpádné bizottsági elnök: Több kérdés nincs. Reiszné Naszádi 

Magdolna főosztályvezetőnek adja meg a szót válaszadásra.  

 

  Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: A térkép elkészítése 

elkezdődött. Egy meghívásos pályázat során kiválasztották azt a kivitelezőt, aki a legolcsóbb 

ajánlatot tette. A feladatot végrehajtó HSD csoport minden szükséges referenciával 

rendelkezik. A múlt héten volt egy munkacsoportos értekezlet, ahol a résztvevőkkel, 

különösen az ESZI-vel, megbeszélték a fő irányvonalakat, melyek meghatározzák, hogy mit 

szeretnének látni a szociális térképben. A legfontosabb szempontok a szociális térkép 

készítésének a díjhátralékkal rendelkezők és a roma népesség, mert róluk semmilyen 

ismeretek nincsenek. Azt mindenképpen szeretnék, hogy az esélyegyenlőségi programmal 

koherenciában legyen a szociális térkép, mely a tervek szerint áprilisra fog elkészülni. Jelen 

bizottság döntése, hogy a munkacsoport munkájában részt kíván-e venni.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Jelen bizottság tárgyalni fogja a 

szociális térképről szóló előterjesztést. Hozzászólás nincs. A következő határozati javaslatról 

kéri a szavazást: „A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság az SZCSTB 1/2016-

1/2014. sz. előterjesztés alapján úgy dönt, hogy elfogadja a 2014. I. félévi munkatervét”. 

 

SZCSTB 12/2014. (I.21.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság az SZCSTB 1/2016-1/2014. sz. 

előterjesztés alapján úgy dönt, hogy elfogadja a 2014. I. félévi munkatervét. 

Felelős:    Donga Árpádné elnök 

Határidő: 2014. január 21-től folyamatos 
(Jogszabályi hivatkozás: 28/2012. (VII.2.) önkormányzati rendelet 69. § (1)  bekezdése) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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   Donga Árpádné bizottsági elnök: Köszöni a részvételt, a nyilvános 

ülést felfüggeszti. Bejelenti, hogy a bizottság zárt ülés keretében folytatja a munkáját.  

 

 

K.m.f. 
 

 

 

 

 

        Donga Árpádné 

                                                                                              elnök 

 
A jegyzőkönyvet készítette: Gulyásné Végh Katalin 

                        bizottsági titkár 


